
 
BØLER MENIGHETSRÅD  

General Ruges vei 51 

E-post: post.boler.oslo@kirken.no 

PROTOKOLL FRA MENIGHETSRÅDSMØTE mandag 27.2.2023  

MØTE NR. 2/2023 Møtested: Bøler kirke Møtetid: Kl.18.00-21.00 

Tilstede: Marit Kristine Ådland, Sjur Atle Furali, Lill Margareth Eskildsen, Frank Holseter, Liv 
Eldbjørg Mosvold Larsen, Karl Endresen, Sigrid Strand Knudsen, Anne Berit Evang og Elise 
Lindtveit (sekretær) 
 
Ikke tilstede: Turid Barth Pettersen, Eva Haug, Silje Carlsen Thorbjørnsen og Jessica Berko 

 

Sak 20/23 Godkjenning av innkalling og dagsorden 

Vedtak:  Innkalling og dagsorden godkjennes 

 

Sak 21/23 Godkjenning av protokoll 
Saksdokumenter:  Protokoll fra møte 26.1.23 

Vedtak:  Protokoller 26.1.23 godkjennes 

Sak 22/23 Besøk av kapellan Erle Fagermoen 
Erle poengterer viktigheten av  

- kirke-skole-samarbeidet! Kan vi med hjelp av Tove Nilsen være en kirke som er med 
på å få barn og ungdom i området til å interessere seg for hverandres livshistorier 

- Forkynnelse! Kan kommunikasjonen bli tidligere 
Vedtak: Tatt til orientering. Menighetsrådet takker Erle for den jobben hun står i og 
for at hun gjør det på en så flott og inkluderende måte.  
 

Sak 23/23 Bergvarme 
Oppfølging av visitas – Eiendomssjef Andre Selli informerer; 
 
Bøler menighet fremmet et ønske om bergvarme i kirken under visitasen. KfiO har i ettertid 
sett på muligheten for dette. Det viser seg dessverre å være et komplisert prosjekt, da 
rørene i bygget ikke er dimensjonert for dette. Rørene var mye mindre enn ventet. Det er 
derfor også sett på muligheten for aggregat på taket istedenfor. Estimert etableringskostnad 
(ut ifra tilbud innhentet fra dagens rammeavtalepartnere:  

- Borring etter bergvarme; 3-4 millioner. Tjent inn på 8-10år ut ifra dagens 
strømkostnader. Mest robuste løsningen på sikt. 
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- Aggregat på taket: 2,5-3 millioner (halv million billigere), men dette vil kreve service 
og vedlikehold over tid.  

  

KfiO er positive til bergvarmeprosjektet og ønsker å satse på det, men ikke inneværende år, det har 

de ikke midler til. Kanskje i 2024. Det er andre prosjekter i andre kirker som brenner mer. Utette tak 

osv. Guleroten i dette tilfellet vil være at det vil være store strømbesparelser over tid som vil lønne 

seg for hele Oslokirken. Han informerer også at det er lite støtte å hente fra Enova til slike 

prosjekter. 

Eiendomssjef Selli ble spurt om det var mulighet for å gjøre prosjektet i flere faser for å fordele 

kostnaden. Er det mulighet for å borre etter brønner i 2023 for så å gjøre resten i 2024. Selli skal se 

nærmere på dette og komme tilbake til menighetsrådet. Selli vil komme tilbake til menighetsrådet 

etter at budsjettet til kommunen for 2024 er lagt og dermed ser hvor mye penger som blir bevilget 

til investeringer. Signalene fra kommunen vil komme før sommeren, budsjettet legges i september.  

Eiendomssjef Selli oversender dokumenter de har på saken og beregninger som er gjort. Han ser 

også på muligheten for å dele bergvarme-prosjektet i to, hvor første del kan finne sted i slutten av 

2023. 

Menighetsrådet ønsker primært en løsning med bergvarme og vann/vann og ikke aggregat med 

luft/vann. KfiO ønsker seg et vedtak på hva menigheten går for, borring etter bergvarme eller 

aggregat på taket. 

 
Vedtak: Tatt til orientering  

 
Sak 24/23 Høring: vektlegging av samlivsform ved tilsettinger 
Saksdokument: Høringssvar 
Vedtak:  Forslag til høringssvar godkjennes og sendes inn 
 

Sak 25/23 Årsmelding 2022 - hovedfokus 
Vedtak:  Menighetsrådet foreslår at følgende tema burde få plass i årsmeldingen for 
2022  

- Visitas; hva vi løftet frem 
- Frivillighetens år 
- Dyr strøm - kalde kirker (si noe om engasjementet det skapte) 

Sak 26/23 Orienteringssaker 

- Stabssituasjon – Anne Berit og Elise orienterer 

- Fellesrådssaker – Karl/ Marit Kristine orienterer 

- Valg 2023 – nominasjonskomiteen orienterer 

Mangler to på liste – sendes inn 31.3.23 

- Generalforsamling NMS Tr.heim juli 2023 

              Bøler menighet sender ingen delegater i år 

- Barnehagesituasjon – Elise orienterer 

             Regjeringen har snudd i saken om å måtte opprette eget rettssubjekt for      

menighetsbarnehagene. 



Vedtak: Tatt til orientering 
 
Sak 27/23 Råd og utvalg 

- Diakoniutvalget 30.11 
- Kulturutvalget 8.2 

Vedtak: Tatt til orientering 
 

Sak 28/23  Program  

- Gjennomført program 

27.1 Tweens 

31.1 Konf.undervisning 

2.2 Torsdagstreff 

2.2 Stortorsdag 

4.2 Lederlørdag 

9.2 Tekstilverksted 

10.2 Tweens 

12.2 Helt Ærlig 

14.2 Konf. Undervisning 

15.2 Konsert Sigvart Dagsland 

16.2 Stortorsdag 

 

-Kommende program 

28.2 Konf.undervisning 

1.3 Konsert gitarduo - Steensnæd og Kallevåg 

2.3 Torsdagstreff 

2.3 Stortorsdag 

9.3 Tekstilverksted 

10.3 Tweens 

11.-12.3 Tårnagenthelg 

12.3 Helt Ærlig - feminisme 

14.3 Konf.undervisning 

16.3 Stortorsdag 

22.3 Tro og tvil 

24.3 Tweens 

28.3 Fasteaksjonen 

29.3 Temakveld: bærekraftsmål/Iftar?? 

30.3 Stortorsdag 

 

Forslag til vedtak: Tatt til orientering 
 

 

Sak 29/23 Eventuelt   



 

 

 

Oslo, 27.2.23 

Marit Kristine Ådland      Elise Lindtveit 

Leder menighetsråd     Daglig leder 

 

 


